
T h i s  b o o k  b e l o n g s  t o :

IRAKURKETA
ERRAZA

Izen ematea eta informazio gehiago:
udala.tolosa.eus/ie-euskaraz

EUSKARA IKASTEN ARI
ZARA ETA IRAKURTZEN

HASI NAHI DUZU,
PRESIORIK GABE?

EUSKALDUN ZAHARRA
ZARA BAINA EZ DUZU

OHITURARIK EUSKARAZ
IRAKURTZEKO?

AZAROAK 4, 11, 18, 25 ABENDUAK 2 ETA 9
18:00

Tolosako Udal liburutegia (Errota eraikinean) 

euskaraz

@tolosako_liburutegia

@tolosakoliburutegia 

Informazio gehiago: 
liburutegia@tolosa.eus | 943 69 74 62


